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Ärenden med personalrepresentation 
 

§ 132 
Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar fastställa dagordningen.  

 

 

§ 133 
Anmälan av justerat protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Idrottsnämnden godkänner anmälan av protokoll nr 9/2015 från nämndens sammanträde 

2015-11-17 som justerats 2015-11-19 med anmärkningen att två frågor från Daniele Fava (L) 

under övriga frågor ej kommit med. Daniele Fava (L) ställde frågor till förvaltningen om 

tilläggsavgift om man inte tar bort innebandysargen eller handbollsmålet i en idrottshall. 

Avgiften är beslutad enligt taxor för planhyror. Om man inte tar bort innebandysargen 

debiteras 1 500 kr och om man inte tar bort handbollsmålen debiteras 500 kr. Han ställde även 

fråga om tillgången till Wifi i exempelvis Gärdeshallen med anledning av att Svenska 

Basketförbundet ställer krav på möjlighet att sända matcher via länk. Han fick svar att 

Gärdeshallen kan bli en s.k. prioriterad anläggning som har Wifi eller annan lösning för att 

möjliggöra detta. 

 

 

 

§ 134 
Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) utses att justera dagens protokoll tillsammans med vice 

ordföranden Bo Sundin (M). Som justeringsdag utsågs fredagen den 18 december. 

 

 

§ 135 
Anmälan av delegationsbeslut 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

Anmälan gjordes av: 
 

Beslut fattade enligt delegation  
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§ 136 

Övriga anmälningsärenden 

 

A. Uppförande av en enkel idrottshall på Blommensbergs bollplan – 

Slutrapport. Dnr 411/259/2014. 

 

Särskilt uttalande 

Bo Sundin (M) m.fl. , Daniele Fava (L), Mikael Valier (KD) samt Mathias Mellgren (C) 

lämnar särskilt uttalande enligt följande: Vi är bekymrade över kostnadsutvecklingen i det här 

projektet, liksom flera andra av de pågående idrottsinvesteringarna, som nu skenat iväg. Varje 

krona som går till fördyringar av projekt är en krona mindre till en annan ny anläggning.  

 

Uppdraget i stadens budget för 2014 var att bygga fem nya hallar för 100 miljoner kronor, ett 

beslut som grundade sig på det underlag som fastighetskontoret och idrottsförvaltningen tog 

fram till respektive nämnd i mars 2013. I det aktuella ärendet redogjordes för flera olika 

lösningar i flera olika priskategorier.  

 

Det är problematiskt att förvaltningen i sitt tjänsteutlåtande skriver:  

”Projektets kostnadsmål kan inte anses ha uppnåtts. Det kan dock ändå noteras att om en 

plats utan behov av sanering och grundläggning hade anvisats, så hade idrottshallen byggts 

till ett kvadratmeterpris av cirka 15 500 kr/m2, vilket är en mycket låg kostnad.” 

  

Det politiska uppdraget bestod i att ta fram lämpliga platser där det är möjligt att bygga fem 

nya hallar till den utsatta budgeten. Vi anser därför att majoriteten borde övervägt att byta 

placeringar för hallarna när kostnaderna började skena 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

B. Sandåkra BP, framtagande av förfrågningsunderlag för anläggande 11-spels 

konstgräsplan Initieringsbeslut. Dnr 08.02.01/759/2015. 

 

C. Bagarmossens BP, utredning och projektering inför upprustning och 

modernisering med anläggande av en 11-spels konstgräsplan.  

Initieringsbeslut. Dnr 02.02.01/766/2015. 

----------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

D. Uppförande av en enkel idrottshall på Sätra idrottsplats – Slutrapport. Dnr 

411/258/2014. 

 

Särskilt uttalande 

Bo Sundin (M) m.fl., Daniele Fava (L), Mikael Valier (KD) samt Mathias 

Mellgren (C) lämnar särskilt uttalande enligt följande: Vi är bekymrade över 

kostnadsutvecklingen i det här projektet, liksom flera andra av de pågående 

idrottsinvesteringarna, som nu skenat iväg. Varje krona som går till 

fördyringar av projekt är en krona mindre till en annan ny anläggning.  

 

Uppdraget i stadens budget för 2014 var att bygga fem nya hallar för 100 

miljoner kronor, ett beslut som grundade sig på det underlag som 
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fastighetskontoret och idrottsförvaltningen tog fram till respektive nämnd i 

mars 2013. I det aktuella ärendet redogjordes för flera olika lösningar i flera 

olika priskategorier.  

 

Det är problematiskt att förvaltningen i sitt tjänsteutlåtande skriver:  

”Projektets kostnadsmål kan inte anses ha uppnåtts. Det kan dock ändå 

noteras att om en plats utan behov av sanering och grundläggning hade 

anvisats, så hade idrottshallen byggts till ett kvadratmeterpris av cirka 15 

500 kr/m2, vilket är en mycket låg kostnad.” 

Det politiska uppdraget bestod i att ta fram lämpliga platser där det är 

möjligt att bygga fem nya hallar till den utsatta budgeten. Vi anser därför att 

majoriteten borde övervägt att byta placeringar för hallarna när kostnaderna 

började skena.  

-------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

E. Granskningsrapport Mälarhöjden Bredäng Hockey, dnr 01.04/1221/2015. 

 
BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Bo Sundin (M) m.fl., Daniele Fava (L), Mikael Valier (KD) samt Mathias Mellgren (C) 

lämnar särskilt uttalande på § 136 A samt 136 D. 

 

 

§ 137 
Månadsrapport november 2015 
Dnr 01.02/308/2015 

BESLUT 

 

1. Uppföljningen av ekonomi och verksamhet godkänns. 


